
Van: xandra van der velden <roef12@live.nl>
Verzonden: woensdag 1 juli 2020 20:19
Aan: Griffie Centrale Postbus
Onderwerp: FW: BAS SOAP 2.0!

Opvolgingsvlag: Opvolgen
Vlagstatus: Met vlag

Geachte voorzitter leden van de raad collegeleden en andere aanwezigen.

Hier sta ik dan weer vorige keer dag van de kerstvakantie nu dag 
zomervakantie. Vandaag hebben de
kinderen van de BAS een leuke afsluiting van een schooljaar gehad. Helaas 
voor een hoop ook een triest
ongewild afscheid.

Wat mij dit keer in de correspondentie van de griffie opviel punt 1 ik 
citeer u heeft altijd het recht om de
raad toe te spreken. Maar dat betekent niet altijd dat dit de meest 
effectieve manier is. Misschien kan
uw probleem of suggestie al door de ambtelijke organisatie of een 
wethouder worden aangepakt.

Een gesprek met laatstgenoemde verzoek ik als sinds november 2019 om 
helaas hier werd geen gehoor
aan gegeven ondanks herhaaldelijke verzoeken .

Ik zal toch een korte terugblik geven van mijn wanhoop of ongeloof 19 
december kon de wethouder
niets voor ons betekenen omdat volgens haar er nog geen officieel verzoek 
betreffende de fusie of FER
was ingediend . En verschuilde zich hier achter dat zij dit wettelijk niet 
kon en mocht.
De FER werd ter inzage gelegd tijdens het hoogtepunt van Corona crisis. 
Digitaal versturen kon volgens
SOPOH niet
Dus tegen adviezen RIVM in naar een gesloten school heel bijzonder. Wat 
ook heel bijzonder was wat uit
de FER bleek dat onderzoek naar een doorstart gezien de tijd niet meer 
mogelijk was dus deze optie was
niet onderzocht.

Ook heel bijzonder dat vervolgens de fusie o..a afgeketst is op artikel 
159 van wmpo. En de wethouder
zich vervolgens erop beroept nooit hierop geattendeerd te zijn door de 
ouders . Uhm iedere
Nederlander wordt geacht de Nederlandse wet te kennen . En het woord wet -
houder zegt het eigenlijk
al een vertegenwoordiger in de gemeente die toezicht houdt of er wel 
volgens de wet in haar taakgebied
‘geopereerd’ wordt!



Anyways volgend jaar nieuwe kansen hoe verassend loopt het jaar verder 18 
juni ontvangen wij een mail
van de SOPOH dat de BAS opgeheven wordt fusie zit er niet meer in . Wat 
blijkt 14 jun is er al naar de
ouders van de Rietveld gecommuniceerd dat de MR van de Rietveld geen 
voordelen in de fusie met de
BAS zag maar wel risico.s.
Dus kinderen zijn risico.s.... Of hoe moet ik dit opvatten. Inmiddels heb 
ik via de wob gezien dat de raad
geïnformeerd is 19-6 dag later dan de ouders!!dat ze bang waren voor 
negatieve invloed van ouders die
tegen de fusie waren....Serieus zowel het bureau Pro Ago als de huidige 
directrice heeft het over uiterst
constructieve meedenkende nette ouders die de realiteit heel goed onder 
ogen zien. Sterker Fieke van
Olden vertelde mij maandag dat ze in haar carrière zelden een school met 
zo weinig weerstand en
meedenkende beschaafde ouders heeft meegemaakt.
Ik voel me hier persoonlijk bijzonder geschoffeerd door SOPOH laat hij 
gewoon zeggen ik heb mijn
leerlingen quota door de onrust die ik veroorzaakt heb en de overgebleven 
kindjes kunnen stikken.
Wellicht kan de heer Cornelissen en mevrouw Rienks vertellen waarvoor ik 
in november een gesprek
wilde en wat ik daar besproken heb. Nou dat was een zeer constructief iets 
en hadden we nooit in
hoeven spreken en had alles in November 2019 goed geregeld geweest. Maar 
toen was het antwoord al
dat het antwoord niet voor mei 2020 te verwachten viel. Daar kan je als 
ouder wat mee!!
NOT!

Het landelijk adviesorgaan ouders en onderwijs geeft aan dat dit gezien 
het tijdstip van communicatie
vlak voor de zomervakantie minachting van ouders en kind is . En 
adviseerde met een aantal ouders een
gesprek te eisen met zowel SOPOH als de wethouder.

SOPOH vindt het onderwerp niet belangrijk en verwijst mij naar een 
directrice die volgend schooljaar
niet meer aanwezig  zal zijn en de wethouder zegt letterlijk niet het nut 
van een gesprek in te zien.

Wat SOPOH nog wel doet in eerste instantie beloven ze dat ze nog 1 jaar 
goed voor de kinderen zullen
zorgen met 4 leraren 4 combiklassen. Waarschijnlijk bleven nog steeds 
teveel leerlingen bij de BAS want
een paar dagen later werd het aantal klassen teruggebracht naar 3 klassen 
(met 4 leraren en 2
stagiaires??) Een overduidelijke frustratie om het leerlingenaantal terug 
te laten lopen..



U begrijpt dat ik hier sta omdat een gesprek met de wethouder niet gelukt 
is sinds november 2019 en
hoewel zij zich verschuilt achter het niet verantwoordelijk zijn van 
schoolbesturen is zij wel wethouder.
En van deze wordt volgens de grondwet artikel 23 lid 4 zorgplicht verwacht 
. Verder wordt van de
gemeente een actieve houding verwacht om openbaar onderwijs te waarborgen.
Daarnaast kan een stichting een openbare school niet vrijwillig opheffen 
zonder dat de gemeente de
mogelijkheid is geboden zelf de school over te nemen of in stand te 
houden.
Het is de gemeente zelfs haar grondwettelijke zorgplicht en kan in deze 
zelf als schoolbestuur fungeren.
Is deze kans eigenlijk geboden?
Dit is in deze ook essentieel daar scholen in Badhoevedorp bijna allemaal 
een aaanamestop hanteren
ook de Rietveld daar zij nu niet meer kinderen hoeven aan te nemen omdat 
de fusie is afgeblazen.
Oftewel de Bas heeft geen bestaansrecht maar in mijn geval kan mijn kind 
op geen school in
Badhoevedorp met regulier onderwijs terecht alles vol hoe dan?? Ook de 
huidige directrice van de BAS
snapt niets van het het statement van SOPOH dat deze school geen 
bestaansrecht zou hebben.

Volgens art 74 wet op het primair onderwijs hebben wij 50 handtekeningen 
van ouders nodig om bij de
gemeente
de vraag te doen de school over te nemen of te assisteren bij een andere 
optie . Wij hebben 72
handtekeningen!!! Dus dit vragen wij bij deze.
Daarnaast heeft de eerste kamer 12 mei 2020 met een nieuw wetsvoorstel de 
wet Meer Ruimte voor
Nieuwe Scholen ingestemd waar wij hiermee aansluitend augustus 2021 dit 
plan verder kunnen
concretiseren.

Het gaat hier om kinderen de meest kwetsbare van de samenleving .als ik 
uit talloze
energieleveranciers internetproviders telefoonaanbieders kan kiezen. 
Waarom is er dan geen
schoolkeuze in Badhoevedorp meer mogelijk maar ben je straks afhankelijk 
welke school er plaats
heeft.... dus wethouder en college raadsleden neem uw grondwettelijke 
verantwoording in deze dat is
wat wij U vragen.

Bijlage wordt apart verstuurd!
Vriendelijke groet Xandra van der Velden
0644309543


